
Beste Wout, 
  
Namens alle teams die in de C1 meespelen hebben wij een verzoek voor volgend 
biljart seizoen van de C1. 
Via de mail is er een pol geweest waarop we van ieder team een stem voor meer te 
spelen wedstrijden kregen, zonder uitzondering. 
Wij zouden allen meer wedstrijden willen spelen dus stellen voor om anderhalve 
competitie te gaan spelen. 
  
Wij zijn ons bewust van verschillende bezwaren welke eerder tegen dit voorstel geuit 
werden en zijn bereid de negatieve effecten hiervan te aanvaarden. 
  
Als het bijvoorbeeld niet helemaal anderhalve competitie kan worden zou dit 
bijvoorbeeld niet helemaal eerlijk zijn, echter voor ons geen probleem. 
Als er wedstrijden met invallers gespeeld moeten worden of als er eventueel 
wedstrijden verzet zouden moeten worden i.v.m. te spelen pk wedstrijden zijn wij 
bereid ons hiernaar te schikken. 
We willen eerder beginnen, langer doorgaan en minder vrije weken tussendoor 
hebben. 
  
Wij gaan er van uit als deze specifieke wens welke door alle C1 teams wordt 
ondersteund dit voor de wedstrijd leiding zal betekenen dat hieraan gevolg geven 
wordt zonder excuus. 
  
Mocht je dit, Wout gewoon uitvoeren is bespreking in de vergadering wellicht niet 
nodig maar als het vanuit wedstrijdleiding kant een “nee” zou worden zien wij dit 
graag in de voorjaarsvergadering  behandeld zodat er een stemming plaats kan 
vinden. 
  
In afwachting van het antwoord, 
  
  
M.v.g. Frans Koolen 
C1 team BBC 
 


